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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 23 maart 2021

Programma - Duurzaam Beleefbaar 
Toerisme

11 2021_B&W_00153 Nota van antwoord - Vragen fractie VVD over ligplaatsen 
voor historische schepen in Steenwijk

Samenstelling:

Afwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl, Wethouder; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De raadsfractie van de VVD heeft schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot 'Ligplaatsen voor 
historische schepen in Steenwijk'. Deze vragen hebben we ontvangen op 8 maart 2021. Hieronder 
treft u onze reactie op de vragen aan.

1.   Heeft Steenwijkerland beleid omtrent tijdelijke ligplekken voor (historische) schepen?

De gemeente Steenwijkerland heeft verspreid over de gemeente diverse tijdelijke (toeristische) 
ligplekken voor schepen. Daarnaast hebben we in de gemeente permanente ligplaatsen voor 
woonschepen. Beide soorten ligplaatsen zijn niet specifiek gericht op historische schepen maar sluiten 
dat ook niet uit.  

2.   Is het college, net als de VVD, van mening dat historische schepen in het centrum van 
Steenwijk een mooie toevoeging kunnen zijn voor onze historische stad?

Het college is met de fractie van de VVD van mening dat historische schepen een mooie toevoeging 
kunnen zijn voor het historisch karakter van Steenwijk.  

3.   Zijn er voldoende voorzieningen om dit mogelijk te maken?

De passantenhaven in Steenwijk is verhuurd aan de stichting Waterrecreatie Steenwijkerland die de 
verhuur van ligplaats aan toeristen verzorgt. De voorzieningen zijn voldoende voor toeristisch gebruik. 
Voor schepen met een (tijdelijke) woonfunctie zijn de voorzieningen niet volledig. 

4.   Indien er sprake is van ontoereikend beleid, is het college bereid om dit te maken?

In het najaar 2021 wordt een visie voor de gemeentelijke passantenhavens opgesteld, welke uw raad 
zal worden voorgelegd. In deze visie zal de mogelijkheid voor tijdelijke ligplaatsen voor historische 
schepen, niet zijnde woonschepen, al dan niet in het Steenwijkerdiep, worden meegenomen. 

5.   Is het mogelijk om hier volgend winterseizoen een proef mee te draaien?
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Wanneer positief wordt besloten over het realiseren van tijdelijke ligplekken voor (historische) 
schepen in het Steenwijkerdiep is het mogelijk daarmee in het volgend winterseizoen een proef te 
draaien mits APV en bestemmingsplan dit toelaten.

Vervolg
In het najaar 2021 wordt een visie voor de gemeentelijke passantenhavens opgesteld, welke aan uw 
raad zal worden voorgelegd.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen VVD - Ligplaatsen historische schepen.pdf



 

Schriftelijke vragen ‘ligplaatsen voor historische schepen in Steenwijk.’ 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Steenwijk, 22 februari 2021 

Geacht college van Steenwijkerland, 

Steenwijk heeft een fantastische historische kern die volgens de VVD nog beter tot zijn recht kan 

komen. Wij constateren dat het Steenwijkerdiep, specifiek de passantenhaven waar het water 

Steenwijk binnen komt, in de winter erg leeg en verlaten is. Daar waar in het vaarseizoen deze plek 

zorgt voor levendigheid en boottoeristen een ligplaats verschaft, missen wij deze reuring in de 

winter. 

In de kernen van andere stadjes in onze gemeente zoals Blokzijl, maar ook in buurgemeentes zoals in 

Meppel, zien wij historische schepen die in deze ‘stille’ periode een ligplek hebben en/of kunnen 

verkrijgen. Dit draagt niet alleen bij aan de uitstraling en de levendigheid van de stad, het is ook voor 

deze schepen een schitterende plek om te liggen. 

Vandaar onze volgende vragen: 

• Heeft Steenwijkerland beleid omtrent tijdelijke ligplekken voor (historische) schepen? 

• Is het college, net als de VVD, van mening dat historische schepen in het centrum van 

Steenwijk een mooie toevoeging kunnen zijn voor onze historische stad? 

• Zijn er voldoende voorzieningen om dit mogelijk te maken? 

• Indien er sprake is van ontoereikend beleid, is het college bereid om dit te maken? 

• Is het mogelijk zijn om hier volgend winterseizoen een proef mee te draaien? 

Uiteraard alles rekening houdende met de praktische (on)mogelijkheden. 

Wij zien uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

 

Jeroen Ziel 

VVD Steenwijkerland 
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